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خبر فوتبال

حذف لباس رسمی کاروان ایران
 از مراسم افتتاحیه المپیک

به دنبال هجمه های ایجاد شده نسبت به لباس  �
رسمی طراحی شــده برای اعضای کاروان ورزش 
ایران، حذف این لباس و استفاده از «ستِ ورزشی» 
توسط ورزشکاران  در مراســم افتتاحیه در دستور 
کار قرار گرفت. به گــزارش خبرآنلاین، رونمایی از 
لباس های رسمی و ورزشی اعضای کاروان ورزش 
ایران در بازی های المپیک در حالی شنبه شــب و 
هم زمان با اعزام اولین گروه ورزشــکاران به توکیو 
انجام شــد که به فاصله چند ساعت با انتقادات 
زیادی توسط عموم مردم و کاربران فضای مجازی 
مواجه شد. این در حالی است که از دو سال پیش 
برای طراحی و نمایش پوشــش مســافران توکیو 
برنامه ریزی شده بود و حتی پای وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی و کارگروه مد و لباس این وزارتخانه 
به میان آمد؛ اما لباس های رونمایی شــده به ویژه 
در بخش رســمی با اقبــال عموم همــراه نبود، 
بــه گونه ای که تصمیــم به حذف آن از مراســم 
افتتاحیه گرفته شــد. قــرار بود حضــور اعضای 
کاروان ایران در مراســم افتتاحیــه و رژه المپیک 
مانند ســنوات گذشته با «پوشــش رسمی» انجام 
شــود؛ اما به خاطر هجمه های ایجادشده نسبت 
بــه لباس طراحی شــده، این گونــه تصمیم گرفته 
شــده که حضور ورزشــکاران و دیگــر نمایندگان 
کاروان ایــران در مراســم افتتاحیــه با «پوشــش 
ورزشی» انجام شــود. کیکاوس سعیدی، دبیرکل 
کمیتــه ملــی المپیــک، در گفت وگو بــا خبرنگار 
ما ایــن موضوع را اعلام کرد و گفت: در راســتای 
احتــرام به افکار عمومی چنیــن تصمیمی گرفته 

شده است. 

تناقض جالب  در  آمار  ماشین سازی 
مقابل   پرسپولیس

ماشین ســازی در تاریخ لیگ برتر نتوانســته هیچ  �
امتیازی مقابل پرسپولیس در تبریز بگیرد. با این حال 
آنها به جز یک مورد همیشــه تا دقایق پایانی مقابل 
سرخ پوشــان مقاومت کرده اند. به گــزارش فوتبال 
۳۶۰، بر خلاف ســال های ابتدایی حضــور تراکتور و 
گسترش فولاد در لیگ برتر، سفر به تبریز در سال های 
اخیر خاطرات خوشی برای پرسپولیس داشته است. 
پرسپولیسی ها تا لیگ پانزدهم، در تبریز بازنده مطلق 
بودند و پس از آن، به بردن در این شهر عادت کردند. 
یکی از تیم هایی که سهم زیادی در این روند داشته، 
ماشین سازی است. ماشین سازی سال های حضورش 
در لیگ برتر، توانســته در تهران حریف دردسرسازی 
برای پرســپولیس باشــد اما تمــام بازی هایش در 
تبریز را واگذار کرده اســت. پرسپولیســی ها از لیگ 
شــانزدهم که ماشین ســازی برای اولین بار در لیگ 
برتر حضور پیدا کرد، چهــار بار برای بازی های لیگ 
و جــام حذفی مقابــل آنها به تبریز ســفر کرده اند. 
هر چهار بازی هم به نفع پرســپولیس تمام شــده 
اســت. لیگ شــانزدهم، پرســپولیس بازی برگشت 
با ماشین ســازی را در خانه حریــف انجام داد و ۲ بر 
صفر برنده شــد. همان برد، پرسپولیس را پس از ۹ 
ســال به قهرمانی لیگ برتر رســاند. لیگ هجدهم، 
پرســپولیس در دوران بدون پنجره روزهای سختی 
را پشت سر می گذاشــت. با این حال، آنها بازی رفت 
با ماشین سازی را با گل دقیقه ۹۳ شجاع خلیل زاده 
برنده شــدند و امتیازات حســاس بازی را به دست 
آوردند. پرسپولیس فصل پیش، دو بار به تبریز رفت 
تا با ماشین سازی بازی کند. در بازی جام حذفی، آنها 
با گل دقیقه ۱۰۱ وحید امیری برنده شــدند؛ گلی که 
قبــل از رفتن بازی به وقت های اضافه زده شــد. در 
لیگ برتر هم با پنالتی دقیقــه ۸۵ ترابی به پیروزی 
رســیدند. آمار بازی نشــان می دهد ماشین ســازی 
در تبریز مقابل پرســپولیس بازنــده مطلق بوده اما 
هیچ وقت به راحتی نباخته است. سه برد از چهار برد 
پرسپولیس مقابل ماشین سازی، با گل های دقایق ۸۵ 
ترابی، ۹۳ خلیل زاده و ۱۰۱ امیری به دست آمده اند. 
پرسپولیسی ها برای قهرمانی در این فصل، نیاز زیادی 
به امتیازات بازی با ماشین سازی دارند و نباید این بار  

برای بردن تا لحظات آخر ریسک کنند.

شرط  سنگین  مجیدی
 برای ماندن  در  استقلال

ســرمربی اســتقلال از وضعیــت مدیریــت این  �
باشگاه ناراضی اســت و اگر در شاکله تیمش خللی 
به وجود بیاید، از جمع آبی پوشــان جدا می شــود. به 
گزارش ایســنا، تمرین یکشــنبه تیم فوتبال استقلال با 
حاشیه های زیادی همراه بود. اعتراض زیاد هواداران 
پشت درِ محل تمرین آبی پوشان و اعتصاب شاگردان 
مجیدی باعث شد شرایط خاصی برای این تیم در سه 
هفته مانــده به پایان رقابت های لیــگ برتر به وجود 
بیایــد. همچنین فرهــاد مجیدی با حضــور در جمع 
خبرنــگاران،  صحبت هــای مهمی را درباره شــرایط 
تیمش مطرح کرد که خیلی از آنها به مدیریت باشگاه 
برمی گشــت. سرمربی تیم فوتبال استقلال با توجه به 
مشکلاتی که با آن مواجه شده است، ترجیح داد پیش 
از مصاف تیمش با نفت مسجد ســلیمان، بازیکنانش 
تمرین نکننــد. باید این مســئله را پذیرفــت که الان 
میــان کادر مدیریت و کادر فنی اســتقلال چالش ها و 
اختلافات زیادی وجود دارد و این شکاف فکری باعث 
شــده باز هم استقلال نتواند به ثبات مشخصی برسد. 
مجیدی با وجود تمام مسائل و دغدغه هایی که مطرح 
کرد، تنها یک اتفــاق را عامل جدایی اش قلمداد کرد. 
ســرمربی آبی پوشان تأکید داشــت که اگر یک بازیکن 
مد نظرش برای فصل آینده قراردادش تمدید نشود، از 
اســتقلال می رود. این اتفاق شاید برای باشگاهی مثل 
اســتقلال مقداری سخت به نظر برسد. آبی پوشان در 
چنــد فصل اخیر و در فصــل نقل و انتقالات، بازیکنان 
مهم و قابل توجهی را از دست دادند که وجود هر کدام 
از آنها می توانست شرایط متفاوتی را برای آبی ها رقم 
بزنــد. با این حال شــرط فرهاد مجیدی برای باشــگاه 

استقلال شاید امری سخت و طاقت فرسا باشد.

شرط جدایی سردار  آزمون  از   زنیت
ســردار آزمون می خواهد از زنیت جدا شــود؛ این  �

خبری اســت که چندفصلی می شود درباره او مطرح 
شــده ولی نهایتا عملی نمی شود و ســردار دوباره به 
حضورش در این باشــگاه ادامــه می دهد. به گزارش 
فرارو، ســردار آزمون به تازگی فاتح ســوپرجام روسیه 
هم شده و در دیداری که خودش هم در آن موفق به 
گ لزنی شد، توانســتند جام جدیدی به دست بیاورند. 
خوشــحالی ســردار آزمون بعــد از کســب این جام 
به حدی بود که شــایعه شــد او به دلیل خداحافظی 
قریب الوقوعــش از زنیت چنین خوشــحالی ای کرده 
است. با این حال دیروز رســانه های روسی خبر تازه ای 
درباره جدایی سردار آزمون منتشر کرده و نوشته اند او 
به یک شــرط از زنیت جدا می شود. سایت چمپیونات 
روســیه درباره آزمون نوشــته او بعد از هشــت سال 
حضور در روســیه دلش می خواهــد به لیگ جدیدی 
برود ولی مشــکل اینجاســت که پیشــنهادی از تیم 
بزرگی در اروپا ندارد و بیشتر پیشنهاد هایی از تیم های 
درجه دو اروپایی به دســتش رسیده است. این سایت 
نوشته سردار آزمون به شرطی از روسیه جدا می شود 
که پیشــنهادی از یکی از تیم های مطــرح اروپایی به 
دستش برسد وگرنه همچنان به حضورش در روسیه 

ادامه خواهد داد.

برنامه
سه شنبه  ۲۹  تیر  )همه بازی ها ساعت  ۲۱:۱۵(

ذوب آهن – نساجی
استقلال – نفت مسجدسلیمان

گل گهر – سایپا
آلومینیوم اراک – تراکتور

صنعت نفت – مس
ماشین سازی – پرسپولیس

پدیده – سپاهان
پیکان – فولاد

کشــتی ایــران در آســتانه حضــور در 
المپیــک ۲۰۲۰ توکیو روزهای  بازی های 
آرامی را ســپری می کند. ایــن آرامی را 
می توان خیلی راحــت در چهره علیرضا 
دبیر، رئیس فدراسیون کشتی حس کرد. 
وقتی هم که با او هم کلام شــوی، همین 
یعنی همه چیز  نکند،  که گلایه و شکایتی 
خوب اســت. دبیر در این دو ســالی که 
مســئولیت این فدراســیون را بر عهده 
گرفته، تمام تلاشــش را کــرده تا چانه 
کشــتی را بزرگ تر کند. او در ســالی که 
گذشت همه جوره با مقامات ارشد ورزش 
کشــور وارد چالش شــد تا بتواند اعتبار 
المپیکی اش  تیم هــای  برای  بیشــتری 
جذب کند. او اولین هشــدار را وقتی داد 
که به صراحت گفت: «مکتوب می نویسم 
که برای المپیک مدالی در کار نیســت». 
درست  ســیدنی،   ۲۰۰۰ المپیک  قهرمان 
مثل زمانــی که با هوشــمندی و زیرکی 
روی تشک می رفت، در این سال سخت 
با همه مسئولان سرشاخ شد تا حالا یک 

تیم حاضر و آماده را روانه بزرگ ترین رویداد ورزشی 
دنیا کند. گفت وگوی اختصاصی «شرق» را با او پیش 
از اعزام تیم های ملی آزاد و فرنگی به المپیک توکیو 

از نظر می گذرانید.

 زمان زیــادی به المپیک نمانــده، اوضاع و  �
احوال تیم های ملی آزاد و فرنگی چطور است؟

مــا یک مرداد ۹۸ فدراســیون را تحویل گرفتیم. 
از زمانــی که آمدیم به حوادث زیــادی برخوردیم. 
اول اتفاقات آبان ماه بود که مسابقات جام جهانی 
کنسل شد. بعد شهادت سردار سلیمانی شد و بعد 
هــم که کرونا آمــد و تا الان درگیر آن هســتیم. در 
مجموع به غیر از چند ماه اول، مســابقات، اردوها 
و برنامه هایمان را در این شــرایط برگزار کردیم. فکر 
می کنم جزء معدود فدراسیون هایی بودیم که تمام 
مسابقات و اعزام ها را در بحران کرونا انجام دادیم. 
به هر شــکل با همه ســختی ها کار را جلو بردیم و 
ان شــاءاالله از هفته آینده، چهارم و هشتم مرداد، به 

ترتیب تیم های فرنگی و آزاد عازم توکیو می شوند.
 وضعیت نفرات المپیکــی از نظر فنی چطور  �

است؟
بچه هــا از نظــر بدنی خــوب هســتند. مربیان 
حواسشان خیلی به آنها بوده است. هر دو تیم آزاد 
و فرنگی ما عالی هستند اما چهار سال دیگر خیلی 
بهتــر از این خواهند بود. مطمئنم اگر با همین روال 
پیش برویم قابل قیاس با الان نیست. به عقیده من 
در یک تیم باید شــش تا شــانس طلا داشته باشیم 
نــه اینکه بگوییم یکی، دو نفر خوب هســتند. البته 
که بهتر اســت من خیلی درباره مسائل فنی حرف 
نزنــم و مربیان درمورد این موضــوع صحبت کنند 
اما پتانسیل مدال آوری را داریم. به هر حال تعارف 
نداریم، کار بسیار ســختی پیش رو داریم. محمد بنا 
تیم یازدهم دنیا را و غلام محمدی هم تیم ششــم 
دنیا را گرفته اســت. در دو سال نمی شود معجزه یا 
شــق القمر کنیم. این یک واقعیت است. شما وقتی 
می خواهــی تیمت قهرمان المپیک شــود، باید یک 
نمودار چهار تا هشــت ساله برای آن داشته باشی. 
در دو، سه ســال نمی توانی به بالای نمودار برسی. 
اما ما امیدواریم. زحمت کشــیدیم که ان شاءاالله به 
نتایج خوبی برســیم. بالاخره من یک آدم حرفه ای 
هستم. خود شــما هم از علیرضا دبیر انتظار این را 
ندارید که حرف غیرمنطقــی بزند. امیدوارم در حد 

بضاعتی که داریم جلوتر عمل کنیم.
 پیش بینی تعداد مدال را نمی کنید؟ �

اصلا نمی شــود چیــزی گفــت. آن روز اگر روز 
کشــتی گیری باشــد مدال طلا می گیرد، اگر روزش 
هم نباشــد اوت می شود. حالا اگر بخواهیم آن روز، 
روز خوبی برای نماینده های ما باشد، همه باید دور 
کشــتی گیرمان را بگیریم که روزش باشد. یک وقت 
هــم می بینید ما همه این کارهــا را می کنیم اما باز 

هم روز طرف نیست.
 درمورد حســن یزدانی چطــور؟ مردم همه  �

منتظر این هســتند تا او دوبــاره خاطره خوش 
المپیک ریو را برای کشتی ایران تکرار کند.

مــا هــم امیــدوارم که حســن دومیــن طلای 
المپیکش را بگیرد. واقعا کشتی نیاز دارد که یک نفر 
بیاید و این سدشکنی را انجام بدهد. ما در کشتی تا 
به الان کســی را نداریم که دو طلای المپیک داشته 
باشد. آقاتختی هم سه مدال المپیک دارد اما یکی 
از آنها طلاست. حسن واقعا کار دشواری دارد. یک 
حریــف آمریکایی دارد که قبلا دو بــار به او باخته. 
ولی ما هم برای این کشــتی گیر برنامه ریزی کردیم. 
فیلم های کشــتی او را دیدیم. حسن خودش خیلی 
زحمت کشیده اســت. گرفتن طلای المپیک خیلی 
ســخت اســت. در المپیک به راحتی به کسی طلا 

نمی دهند.
 نگران این نیستید که تا آن روز یکی از بچه ها  �

تست کرونایش مثبت شود؟
چــرا خیلی. من در یک ســال گذشــته، صبح و 
شب این استرس را داشــتم که مبادا خدای نکرده 
در المپیــک با این اتفاق مواجه شــویم. به شــدت 
رفت وآمدها را به خانه کشتی کنترل می کنیم. اصلا 
ما اینجا را حکومت نظامــی کردیم. چند روز پیش 
من دیدم دوربین صداوســیما بدون هماهنگی وارد 
سالن شــده بود، وقتی متوجه شــدم برخورد بدی 

کردم. محمد بنا و غلام محمدی از من حســاس تر 
هســتند، اما یک جاهایی واقعا دســت ما نیســت. 

امیدمان به خداست.
 کشتی همیشه در ســال المپیک از بی پولی و  �

بی توجهی مســئولان گلایه داشته. حمایت ها از 
شما خوب بوده؟

آقای نوبخت در ســازمان برنامــه و بودجه این 
اواخر بــه ما کمک خوبی کردند کــه خیلی به داد 
رســید. از ایشــان ممنونیم. انصافا وزیر ورزش هم 
حمایت کرده. مجلس هم همســو با وزارت ورزش 
کمک کرد. کمیته ملــی المپیک با بودجه کمی که 
داشــت، به ما کمک کردند. از آنهــا هم ممنونیم. 
شش میلیارد نقدی دادند و دو میلیارد هم در قالب 
هزینه بلیت های برون مرزی اعتبار دادند. ان شاءاالله 
که کمیته در ســال های آینده با این نرخ نوسانی ارز 

بودجه کشتی را بیشتر کند.
حمایت هایی که باید می شده شده، اما اینجا کار 
عقب افتاده زیاد است. واقعیت این است که بودجه 
واقعی که ما نیاز داریم با دلار ۲۴ هزار تومان، ۱۱۵، 
۱۱۶ میلیارد اســت، آن هم برای یک ســال. هر چه 
کمتر از این برســد کشتی پســرفت خواهد داشت. 
باید به هیئت های اســتانی برســیم، مسابقه و اردو 
برگزار کنیم، اعزام داشــته باشــیم و هزار کار دیگر. 
مــن قبلا گفته بودم که جمعیت کشــتی کشــور از 
یک میلیون و خــرده ای بــه ۴۰، ۵۰ هزار نفر رســیده 
اســت. هفته پیش آماری که از مربیــان، داوران و 
کشــتی گیران گرفتیم، هر ســه زیر ۳۰ هزار نفر بود؛ 
یعنی از آن چیزی هم که مــن فکر می کردم، کمتر 
بود. این اتفاق برای رشته ای که ورزش ملی ماست، 
اصلا خوب نیســت. کشــتی عین نفت ماست، عین 
خاویار و پسته و فرش ماست، نباید بگذاریم خراب 
شــود. این قابلیت وجــود دارد که اگــر یک برنامه 
چهار تا هشت ساله داشته باشیم، چهار، پنج طلای 

المپیک بگیریم.
 تحمل طولانی مدت فضای خانه کشتی واقعا  �

برای همه ملی پوشــان طاقت فرساست. در این 
مدت ملی پوشــان را چطور به لحاظ روحی شارژ 

می کردید که خسته نشوند.
بــه لحــاظ ســخت افزاری هــر امکاناتــی که 
توانستیم، مهیا کردیم. پی اس فور برایشان گذاشتیم. 
در اتاق هایشــان ویدئو گذاشــتیم. برنامه اســتخر 
گذاشــتیم. وســیله بازی خریدیم. هر آن چیزی که 
در تجربه ورزشکاری و مدیریتی یاد گرفتم برای این 
بچه ها انجام دادم. همین دو روز پیش یک میلیاردو 
۶۰۰ تومــان از وزارت ورزش اعتبــار گرفتیم که بین 
این بچه ها تقســیم کردیم. از نفــری ۴۵ میلیون تا 
۸۰ میلیون به هر نفر حقوق دادیم. این حقوق هم 
با هم فکــری مربیان، بر اســاس مدت زمان حضور 

نفرات در اردو و سایر فاکتورهای فنی بوده است.
 پاداش مدال آوری هم که تعیین کردید. �

بله به مدال آوران طلا، نقره و برنز به ترتیب پنج 
هزار، ســه هزار و دو هزار دلار پای سکو می دهیم. 
قبــل از این هم که اعزام شــوند یک پــاداش ویژه 
به همــه می دهیم که فکر می کنــم حدود ۵۰، ۶۰ 

میلیون بشود.
زیــر  � المپیــک  بازی هــای  از  دوره  ایــن    

ســایه کروناســت.کاروان کشــورها بایــد بــا 
نفــرات محدودتــری در بازی ها شــرکت کنند. 
کشتی  تیم های  ایران  کاروان  گروه  پرتعدادترین 
آزاد و فرنگی هستند. برخی از تیم ها و مسئولان 
ورزشــی به فدراسیون کشــتی خرده گرفتند که 
کمیته بیشترین سهمیه را به شما داده. دراین باره 

صحبت می کنید؟
قانون کشــتی مثل قبل نیست. ســابق این طور 
بــود که یک روز قبل از مســابقه، وزن کشــی انجام 
می شــد. الان اما صبح وزن کشی است و دو ساعت 
بعد باید روی تشــک باشــی. یعنــی هم زمان دو تا 
مربی باید این بچه ها را به مراســم وزن کشی ببرد. 
دو تا مربــی دیگر باید آنها را کچ کنــد. دو تا مربی 
هم باید از نفرات باقی مانده ای که در دهکده و تیم 
هســتند، مراقبت کنند. این شد که ما به کمیته ملی 
المپیک ثابــت کردیم علاوه بر ســرمربی، به چهار 
مربــی دیگر نیاز داریم. این در حالی بود که شــش 
هفت تا مربی می خواســتیم. در نهایت من و حمید 
ســوریان (نایب رئیس فدراســیون کشــتی) به این 

نتیجه رســیدیم که آی دی کارت مدیریتی نگیریم تا 
بــه بقیه کادر فنی تیم کمــک کنیم. با توجه به این 
موضوع ما دو نفر هم آی دی کارت هایمان را مربی 
گرفتیم، اما جای کوچ نمی نشینیم فقط می خواهیم 
به تیم کمک کنیم. حتی شده من بنشینم در دهکده 
و کنار بقیه تیم باشــم یا قبل مسابقه گرمشان کنیم. 
وقتی من و ســوریان این تجربــه را داریم چرا از آن 
اســتفاده نکنیم. این اســت که ما واقعا نیاز به این 
کادر داشــتیم. ما دکتر تغذیه و ماساژور با خودمان 
می بریم اما این دو نفر قرار است به کل ورزشکاران 
کاروان خدمات بدهند. والیبال و بسکتبال یک رشته 
هســتند اما ما دو رشــته آزاد و فرنگی داریم که هر 
کدام مستقل هستند. برای همین است که ۱۰ مربی 

ما الان دارد به چشم می آید.
 شــما در مجموع دو سال اســت که رئیس  �

فدراسیون کشتی شــده اید. فارغ از اینکه کشتی 
در المپیــک توکیو چه نتیجه ای بگیرد، این نتیجه 
به نام شما نوشته می شود. آن موقع چه واکنشی 

خواهید داشت؟
ما مأمور به نتیجه نیســتیم، مأمور به وظیفه ایم. 
در دو ســال گذشــته هر چه به ذهنــم آمده کردم. 

هیــچ تیمــی در دنیا مثل مــا این قدر 
زود اردوهایش را برای المپیک شروع 
نکــرد. علیرضا دبیر بــودن من اینجا 
خیلی به رئیس فدراســیون بودن من 
کمک کرد. همان تمرینی را که بچه ها 
می خواســتند در شهرهایشــان انجام 
بدهند، با وجود کرونا به خانه کشــتی 
آوردیم و از همــه مراقبت کردیم. ۱۷ 
مرحله اردو داشتیم و همه مراحل را 
با تســت کرونا انجام دادیم. ۱۸۰ نفر 
در اردو هســتند که روزی ۷۰ میلیون 
تومــان غذای آنها می شــود. تســت 
کرونای هــر نفر فقط ۵۰۰ هزار تومان 
اســت. هزینه های ما واقعا وحشتناک 
است. ما چند وقت دیگر باید ۱۰۰ هزار 
یورو هزینه ثبت نام مســابقات فرنگی 
جوانان جهان را بدهیم. با همه اینها 
تعــارف نداریــم و من هم در کســب 
نتیجه دخیل هســتیم. این طور نیست 
که بگوییم دو سال است آمده ام نباید 
پاســخ گو باشــم. مربیان تیــم خوبی 
ســاخته اند ولی ایدئال من نیســت. ایدئال من این 
است که هر شش وزن شانس مدال طلای المپیک 

باشند. من المپیکی فکر کن هستم.
  بعــد از المپیــک همــکاری با محمــد بنا و  �

غلامرضا محمدی را ادامه می دهید؟
هنــوز هیچ فکــری در این بــاره نکرده ایم. همه 
مــا فقط تمرکزمــان روی المپیک اســت. از طرفی 
پنج روز بعد از المپیــک اردوی تیم های ملی برای 
مسابقات جهانی نروژ شروع می شود. همین مربیان 
بایــد تمرینات را ادامه بدهند. ضمــن اینکه ارتباط 
دوطرفه اســت. یک طرف فدراســیون است و یک 
طــرف دیگر مربیــان. اما نه آنها تا بــه حال فکری 
دراین باره کرده اند و نه من. المپیک فعلا ۹۰ اســت 
و بحث بودن یا نبودن ســرمربیان آزاد و فرنگی ۱۰ 
اســت. فارغ از همه این مسائل باید بگویم که بنا و 
محمدی به درد کشــتی ایران می خورند و نیروهای 

خوبی هستند.
 و حرف آخرتان �

دوســت دارم کشــتی به نســل طلایی خودش 
برگردد. تمام ورزش ها وارداتی هســتند و از خارج 

آمده اند اما کشتی مال ایران است.

در  المپیک  به کسی راحت طلا نمی دهند

علیرضا دبیر: خانه کشتی را حکومت نظامی کردم
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